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Szanowny Pan  

Roman Ciepiela 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Interpelacja  

W sprawie oświetlenia przy ulicy Zawilcowej w Tarnowie 

Uprzejmie proszę o podjęcie działań związanych z brakiem oświetlenia przy ulicy Zawilcowej. 

Mieszkańcy tejże ulicy oraz okolicznych ulic skarżą się, że przez brak oświetlenia poruszanie 

się po zmroku jest  utrudnione i niebezpieczne. 

Zamontowanie oświetlenia znacząco wpłynie na poprawę bezpieczeństwa poruszających się 

pieszych. Natomiast kierujący pojazdami poruszającymi się po tej drodze będą mieli szansę znacznie 

wcześniej zauważyć pieszego. 

W związku z powyższym, zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o pilne podjęcie działań 

zmierzających do poprawy bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

Z poważaniem 

Kinga Klepacka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


